
 

 
 
 
 
 

Aan het college van B&W 
 
Schriftelijke vragen ex art. 38 RvO over:  vervolgvragen aanvraag omgevingsvergunning 
gemengd bedrijf Woltersum  
 

Groningen, 25 juni 2019 

 

Geacht college, 

 

Op 10 april ontvingen wij van u de antwoorden op onze schriftelijke vragen betreffende de 

aanvraag omgevingsvergunning voor het uitbreiden van een pluimveebedrijf in Woltersum. 

Onder andere op basis van deze informatie, stellen wij u graag enkele vervolgaanvragen. 

 

1. In de beantwoording van onze vragen schrijft u dat het bedrijf een goed voorbeeld is 

van innovatieve kringlooplandbouw. Welke definitie van kringlooplandbouw hanteert 

de nieuwe gemeente Groningen hierbij?  

 

2. Bent u het met de Partij voor de Dieren eens dat er geen sprake is van een circulair 

systeem wanneer er 2x per week een vrachtwagen met krachtvoer wordt geleverd en 

één maal per twee weken een vrachtwagen met mest wordt afgevoerd? Op basis van 

welke gegevens stelt u dat het hier gaat om een voorbeeld van kringlooplandboouw?  

 

 

3. Is het bij u bekend welk percentage van de mest op eigen land wordt afgezet en welk 

deel van het voer voor de kippen van het eigen bedrijf afkomstig is? Hoeveel voer en 

mest mag er worden aan en afgevoerd om nog te spreken van kringlooplandbouw? 

 

 

4. Kippen zijn van nature bosdieren en zullen geen open veld of terrein betreden omdat 

ze zich daar onveilig voelen. Er zullen op strategische plekken bosjes,  bomen en 

andere schuilplaatsen geplaats moeten worden. Bent u voornemens dit mee te 

nemen in de beoordeling van de aanvraag? Indien er geen bosjes en dergelijke zijn, 

bent u het met de Partij voor de Dieren eens dat dan in informeel opzicht geen sprake 

is van vrije uitloop en dat niet sprake is van een diervriendelijk bedrijf, omdat zonder 

struiken en boompjes de kippen niet naar buiten gaan omdat dit tegen hun natuurlijke 

gedrag ingaat? 

 



5. Buurtbewoners geven aan geen kippen rond het bedrijf te zien. Is het bij u bekend of 

de 15 ha vrije uitloop waarover het bedrijf moet beschikken om de reeds aanwezige 

kippen Freiland kippen te mogen noemen, op dit moment zodanig is ingericht dat de 

kippen het terrein gebruiken?  

 

6. De kippen zullen een deel van de vrije uitloop moeten delen met de op het bedrijf 

aanwezige paarden. Volgens welke regelgeving is dit geoorloofd? Hoeveel 

andersoortige dieren kunnen volgens deze regelgeving het terrein met Freiland 

kippen delen wanneer iedere kip 4 m²  tot zijn beschikking moet hebben?  

 

 

7. De op de plattegronden aangegeven percelen voor de vrije uitloop zijn niet allen in 

het bezit van het pluimveebedrijf en staan bij het kadaster bovendien beschreven als 

akkerbouw. Is er voor deze percelen een huurovereenkomst overlegd? Zo ja, zullen 

deze percelen (door middel van een bestemmingswijziging) een gebruikersfunctie 

krijgen die gericht is op het houden van Freiland kippen?  Zo nee, waarom niet? Bent 

u het met de Partij voor de Dieren eens dat deze feiten helder moeten zijn, voordat 

de vergunningsaanvraag überhaupt beoordeeld kan worden? Zo nee, waarom niet?  

 

8. In het bestemmingsplan buitengebied van de voormalige gemeente Ten Boer staat 

dat er een intensieve veehouderij aan het Eemskanaal Noorzijde gevestigd is. Kunt u 

bevestigen dat dit de pluimveehouderij betreft die om uitbreiding vraagt? Zo ja, 

waarom ziet u deze veehouderij niet als intensief? 

 

9. Onlangs deed de Raad van State uitspraak over Het Programma Aanpak Stikstof 

(PAS). Het is hierdoor mogelijk dat bedrijven die voorheen alleen een vormvrije m.e.r. 

aanmeldnotitie hoefden aan te leveren, alsnog herbeoordeeld moeten worden. In 

hoeverre  geldt dit volgens u voor dit bedrijf en kunt u dit toelichten? Bent u hierover 

reeds in overleg geweest met de provincie? Zo ja, wat waren hiervan de uitkomsten? 

Zo nee, waarom niet?  

 

10. Bent u het met de Partij voor de Dieren eens dat bij een aanvraag voor een 

uitbreiding of een nieuw te bouwen veehouderij, waar het welzijn van veel dieren op 

het spel staat, de beoordeelaars/ambtenaren ook de situatie ter plekke zouden 

moeten beoordelen? Graag een toelichting. 

 

 

Met vriendelijke groet,  

Kirsten de Wrede  

Partij voor de Dieren  


